
MINNESANTECKNINGAR FRÅN FÖRÄLDRARÅDSMÖTE 25/10-18. 
  
 
 
Närvarande: Lars Ottosson Åk.3 Linnea Friberg F-klass Nina Karlsson F-klass Karin Elvgren Åk.1 
Benny Hoffman Åk.5 Rektor Åsa Rindefalk Grahn och Spec.ped. Madelene Marnetoft. 
 
Åsa hälsade välkommen till höstens möte med en kort presentation av deltagarna. 
 
Syftet med föräldrarådet ska enligt skollagen vara ett stöd för eventuella beslut av rektor.  Enskilda 
elevärenden tas inte upp i  detta möte utan mer övergripande frågor och funderingar som rör skolan 
tas upp vid mötet. Föräldrarådet är också ett viktigt forum och en länk mellan skolan och V-hav. 
 i  samband med föräldramöten. Två Föräldraråd med information från skolan eller efter behov 
brukar vara standard. 
 
 
Föregående protokoll från ( 18 03 22) togs upp  att snöskottningen inte sköttes särskilt bra förra 
vintern. Vaktmästarens uppgift är bara att skotta bort snön från broarna inte på gångvägarna. 
 
Samarbete med Parkskolan när det gäller språkval och övergång till Park. 
 
Information från rektor  ett nytt resursfördelningssystem inom förvaltningen som går med 
underskott. Dock inte Körfältsskolan som har fått mer pengar till verksamheten. 
 
Inköp som har skett under året  är  ny Interaktiv tavla till fritids och en projektor till  SVA rummet.. 
Nya ljuddämpande gardiner till flera klassrum. Nya Datorer och I-Pads till undervisningen. 
 
Åsa berättade att på Körfältsskolan är det behöriga lärare i alla klasser.  Fritidsledare på tjänsterna. 
Svårigheter med att rekrytera fritidspedagoger. 
 
Läxhjälp har kommit igång igen. Torsdagar för Åk.1-3 mellan 13.00-15.00 Åk.4-5 mellan 14.00-
15.00.  
 
Rektor tog upp om skolans ordningsregler. Föräldrarådet fick ta del av 3 frågor som eleverna anser 
är de viktigaste att man följer: 
 

1. Vi på Körfältsskolan är snälla mot varandra. 
2. Vi hjälps åt för att ha det lugnt och tyst i klassen när vi jobbar 
3. I matsalen pratar vi med låg röst och endast med kamraterna som sitter bredvid. 

 
 Föräldrarådet fick frågan om vad de har för  önskemål inför  föräldramöte våren-19. 
 Föräldrarna har ett önskemål om att bjuda in en Polis för information    
och gärna ha ett Öppet hus igen som var uppskattat både av elever och föräldrar. 
 
Åsa informerade om att ett nytt kartläggningsmaterial i förskoleklassen genomförs i Sv/ Ma. 
Åk.1 och 2 Bedömningsstöd i Ma/Sv lärarna  checkar av  samtliga elever 2ggr/läsår. 
 
 
 Åsa informerade angående Organisationen läsåret 18-19. 
 Gunilla Samuelsson i F-klass Britt Larsson i Åk 4   
Mirja Trygg i Åk.5 samt en förstelärare Britt-inger Bengtsson 
2 personal ska rekryteras till Klubben som även ska arbeta som  resurser startar på skolan Jan-19     
 
 



Körfältsskolan ska ha ett samarbete med Svenska skidförbundet ”Alla barn har rätt” och Fritids 
under veckorna 7 - 9. 
 
 
 SBS – Samarbete för bästa skola. Körfältsskolan Torvallaskolan Parkskolan  ska  ingå i ett projekt 
med Skolverket att samarbeta för att insatser behövs för att förbättra resultaten kompetenshöjning 
på skolan med hjälp av forskare från Mitthögskolan under en 3 års period.  
 
 
Övriga frågor: 
 
 Hur blir det med ombyggnaden av Körfältsskolan? Åsa har inget svar på det i nuläget får 
återkomma. 
 Finns för lite mat kvar  när femmorna ska äta? Åsa tar kontakt med Måltidsservice. 
  
 
 
 
 
 
Mötet avslutades. 
 
Vid datorn  
 
Madelene Marnetoft 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


